
MazierskiJozef

Radny Rady Miasta Wloctawek Wloclawe k 18.04. 2024 r.

Szanowny Pon

Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wtoctawka

Uprzejmie proszq o szczeg6towq informacje/rowniei i ze wszystkich

kart/ o wysokoSci zadluienia z tytulu czynszu i innych optot z najmem

zwiqzonych no lokalach stanowiqcych mieszkaniowy zosob Gminy Miasto

Wtoclawek za rok 2023r.- zorzqdzanych przez AZK

Ponadto proszQ o informacje ile ogilem przekazano irodkow finansowych
dla AZK w 2023roku.

Z powaianiem


